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Referat af skolebestyrelsesmøde, torsdag d. 18. juni 2020 kl. 17-
18.30 i aulaen.  
 
 
Til stede fra SB: Mette Bache, Tore Dyrberg Jessen, Dorthe Bøgelund Pedersen, Sabrina 
Eifler, Nina Schøller Larsen, Jesper Kongsted, Helle Spanggaard, Michael Vork og Anja 
Johansen 
 
Fraværende: Anja Camilla Jensen, Mette Westergaard, Torben Heien Nielsen 
 
Sekretær: Anja Johansen 
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af maj mødet 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: 
 
 

 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Formanden takkede ledelsen for at komme flot godt igennem året på trods af færre ledelsesresurser, 
samt måden Covid-19 situationen er blevet håndteret. En stor tak til personalet, der også har klaret de mange 
forandringer flot og givet glade skolebørn. Formanden takkede Dorte for hendes flotte indsats de sidste 4 år som 
menigt i skolebestyrelses medlem.  
 
 
03. Status fra 
 

   
Information 

 
Ledelse 
 
 
 
 
 
Formandskab 
 
 
Elevråd 
 

  
skoleårets planlægning, personalebemanding, 
skema, 16D 
Næste skoleår 

- Rammer 
- Ledelsesteam 

. 

 
 

 
Noter/referat:  
Ledelsen er i fuld gang med at planlægge kommende skoleår. Der planlægges efter at skoleåret vil køre som normalt, 
men afventes national melding om rammerne for kommende skoleåret ift. Covid 19 situationen. Der er snart skemaer 
parate, som vil blive sendt til forældre inden skolen lukker for sommerferie. 
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16D ansøgningen målrettet 4.-9. årgang er blevet godkendt i undervisningsudvalget. Det betyder at eleverne fra 4.-9. 
får 2 lektioner færre, og der i stedet vil være 2 lektioner om ugen med 2 voksne i klasserne. På 4. – 8. klassetrin vil det 
være en lærer og en pædagog. 
 
Sidste skoledag for 9. klasse bærer præg af et de givne sundhedsmæssige rammer, men eleverne vil blive fejret på alle 
matrikler med bl.a. flag allé. Translokationen bliver inddelt i 3 hold svarende til de enkelte klasser.  
5. årg. flag allé holdes ikke, da elever allerede er flyttet ind på FI. Der bliver i stedet en markering i august for 
eleverne. 
 
Skoleleder Annemette Steffensen raskmeldes pr. 1. juli, men hvad der sker derefter er endnu ikke afklaret med 
forvaltningen. Skolens ledelse briefer skolebestyrelsen, så snart der foreligger en plan. 
 
Næste skoleår skal skolen være med i skoleorkester projektet, og det bliver tilbudt til 6-7-8 årg. 
 
Klubben har 2 ledige stillinger og en barselsstilling.  
 
SFO’en skal grundet de økonomisk omstændigheder forflytte en medarbejder til SFO Lindetræet. Det er fraværet af maj 
børn forrige år, reduceret understøttende undervisning, ændringer i normeringen ift. konvertering af pædagogtimer til 
pæd. medhjælper timer med den udvidet undervisningstid vi fik indeværende skoleår, der er årsag til den økonomiske 
situation SFO’en. 
 
I SFO’en er der på nuværende tidspunkt 125 tilmeldte i det begrænset fritidstilbud, så der køres på max. kapacitet. 
Skolen har dog fået love til at anvende ekstra resurser, hvis behovet stiger. Klubben har også åbnet op igen. 
 
 
04. Projektgrupper  
 

   
Information 

 
Kommunikation 
skole/forældre 
 
 
Fysiske rammer NE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fysiske rammer FI 
 
 

  
 
 
 
 
Status fondsansøgning og sagsfremstilling FRK 
 
 
Der er kommet nogle skader på den nye skolegård, 
bl.a. har belægningen under klatrestativet har 
løsnet sig. Dette er meldt til forvaltningen. 
Der holdet møde med Tag Tomat i begyndelsen af 
skoleåret vedr. væksthuset.  
 
Status fondsansøgning –  
Fondsmidlerne til væksthuset kan anvendes hele 
2020-2021 med. 
 
Vi har desværre fået afslag på vores ansøgning 
omhandlende FI til den almene fond hos AP Møller. 
Men til gengæld er vi inviteret til møde med AP 
Møllers folkeskoledonation vedr. et 
kompetenceudviklingsprojekt. 
Fundraising skal på mødet i august. 

 
 

 
Noter/referat: 
 
 
05. Forældremøder 
 

  
Fordeling af skolebestyrelsens deltagelse på årets 
forældremøder 
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Forældremøder 20/21 
18. august: 0. klasse - Torben 
07. september: 1. – 2. klasse - Nina 
08. september: 3. – 5. klasse - Tore 
14. september: 6. – 7. klasse - Tore 
15. september: 8. – 9. klasse - Jesper 
09. marts 21: møde om klubovergang                                        
 
Noter/referat: 
 
 
06. 
Skolebestyrelsesvalg 
 

  
 
 

 
 
A. Orientering  
B. Beslutning 
 

 
Der er ikke indkommet andre kandidater siden valgmødet, hvilket betyder, at Nina, Jesper, Sabrina og Jens Christian er 
valgt fra 1. august 2020. Stort til lykke! Dorte er valgt som suppleant 
 
Noter/referat: Den nye skolebestyrelse konstitueres på det første skolebestyrelsesmøde i august. 
 
 
07.  
Årshjul for næste 
skoleår 
    

  
Bilag vedhæftet. 
Gennemgang af temaer 

 
 

 
Flg. datoer blev vedtaget for næste skoleår (alle tirsdage): 
20. august: kick-off møde – er et strategimøde 
29. september 
27. oktober 
24. november+ eget dialogmøde 
26. januar 
23. februar 
16. marts 
20. april+ eget dialogmøde 
18. maj 
15. juni 
 
Derudover afventes datoer på dialogmøder 
Indholdet for årshjulet drøftes yderligere på kommende kcik off seminar til august. 

 
 
 
 

 
 

  
Beslutning 
 

 
Noter/referat:  
 
 
08. Eventuelt 
 
 

 
 

  
 

 
Noter/referat: Vi skal huske at lave intro mappen ift. vores nye SB medlemmer 

 


